
REFERAT FRA ÅRSMØTE I GJEVING VEL 

                                                       STED: Gjeving grendehus 

                                                       TID: Torsdag 19.03.09 kl: 19 

 

  Tilstede  36 medlemmer 
  Valg av møteleder og ordstyrer  Thomas Hirsch 
  Valg av referent  Betty Hageli 
  Valg av 2personer til å 

underskrive protokollen 
Erlend Johansen 
Aud Myrvoll 

1  Kommentarer til innkallingen 
Innkomne saker 

Ingen 
Ingen 

2  Årsmelding 2008/2009  Thomas leste opp årsmeldingen som var delt ut til alle 
fremmøtte. Se vedlegg 
Årsmeldingen godkjent. 

3   Regnskap for velet 2008  Regnskapet godkjent med følgende kommentarer: 
Det ble stilt spørsmål om antall medlemmer i velet? 
Stemmer det at antallet har gått ned eller skyldes det 
manglende innbetaling. Det nye styret skal se på dette. 
Brøyteinntekter og utgifter? Hvorfor forskjellig? 
Manglende innbetaling og at inntektene dette året er 
for brøyting i 2009 

  Regnskap for bryggeanleggene 
for 2008 

Jan Larsen gikk igjennom dette. Se vedlegg 
Regnskap godkjent 

4  Valg  Frank Knutsen la fram valgkomiteens forslag til nye 
representanter i velet. Se vedlegg 
Ingen kommentarer til dette. Valgt med akklamasjon. 
Thomas delte ut en oppmerksomhet til 
styremedlemmer som gikk ut av velet. 

5  Omorganisering av 
bryggeanleggene‐ nye  
kontrakter  
 
 
 
 
 
 
Kommentar til punkt 10. 
 
 
 
 
 

Som representant for bryggekomiteen la Jan Larsen 
frem det forslaget til ny kontrakt som en enstemmig 
bryggekomite hadde arbeidet seg frem til, og som også 
styret i velet gikk inn for. 
Forslaget ble delt ut til alle fremmøtte og var blitt lagt 
ut i butikken på forhånd. 
Kontrakten ble lest og kommentert punkt for punkt. 
 
 
Endres til: 
Båtplass som ikke blir benyttet av kontraktfestet 
leietaker til egen båt i 2 påfølgende sommersesonger 
uten avtale med bryggekomiteen, vil bli inndratt 
permanent og leid ut til andre kvalifiserte søkere. 
 



Kommentar til punkt 11. 
 
 
 
 
 
Kommentar til punkt 14  
 
 
 
 
 
Kommentar til punkt 17. 
 

Det ble fremmet forslag om å senke alle innskudd med 
2500 kr. 
Dette ble stemt over : 11 for det nye fremsatte forslag 
                                        25 for velets forslag. 
Nytt forslag nedstemt. 
 
Det ble fremmet forslag om å senke de årlige 
leiesatsene med 250 kr. 
Dette ble stemt over: 9 stemmer for det nye forslaget. 
                                      27 for velets forslag 
Nytt forslag nedstemt 
 
Dette punktet gjaldt parkering. Det ble levert et 
protestskriv fra leietakere tilknyttet Eivinds brygge. 
Det ble besluttet at punkt 17 skulle tas ut av kontrakten 
foreløpig inntil alle rettigheter vedrørende parkering på 
Nybrygga er avklart. 

 

Etter årsmøtet viste Arvid Andersen lysbilder fra Gjeving i gamle dager. Dette ble en hyggelig 
stund med mange gode kommentarer fra de fremmøtte i salen. 

 

Referent: Betty Hageli 

21.03. 09 


